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 ' תשרי תשפ"גז

 2022אוקטובר ב 2

 
 טכניוןבדו"ח הוועדה הבינלאומית להערכת איכות בתחום האדריכלות החלטת מל"ג על  הנדון:

 

, קיבלה המועצה להשכלה גבוהה את ההחלטות הבאות בנושא המלצות הוועדה 28.09.2022ביום  בישיבתה
 בישראל: אדריכלותתחום הבהבינלאומית להערכת איכות 

 אדריכלות בטכניון:תחום הבלהלן החלטת המועצה להשכלה גבוהה בנוגע לדו"ח הערכת איכות 

הנזל על  יקלמודה לוועדת ההערכה הבינלאומית בראשותו של פרופ' מי המועצה להשכלה גבוהה .1
 .ההיסודית והמעמיקה ועל הדו"ח שהגיש העבודת

 להמלצות הוועדה והפעולות שנקט ליישומן. ועל התייחסות לטכניוןמודה  המועצה .2

מוסד להתייחס לכלל הנושאים וההמלצות המופיעים בדו"ח הוועדה ולדווח מה בקשתמ המל"ג .3
 :28.09.23למל"ג בפירוט אודות יישומן של ההמלצות אשר מפורטות להלן, עד לתאריך 

 כללי: .א

i.  על המוסד למנות צוות היגוי לתחום האדריכלות שייבחן ויגבש תכנית אסטרטגית
 והמלצות ליישום בנושאים הבאים: 

(בהמשך  המחקר בתחום האדריכלות, יישומו והערכתו בבית הספרהגדרת  -
 ).להמלצה הרוחבית על דיון משותף בנושא בין ראשי המחלקות בתחום

וקידום חברי סגל בתחום האדריכלות, בהתאם  הקריטריונים להערכ -
 להגדרה הנ"ל.

הממשק בין המעבדות והפעילות המחקרית של חברי הסגל עם החינוך  -
 והכשרת הסטודנטים בפקולטה. 

 תשתיות: .ב

i.  העומדות לרשות בית הספר לאדריכלות אינן מספקות כדי לאפשר תכנית התשתיות
 יש, על מנת להבטיח לימודים ברמה אקדמית נאותה, לפיכך. סבירהלימודים ברמה 

את תשתיות בית הספר, ובכלל זה: שדרוג חדרי סטודיו, סדנאות  בהקדם לשדרג
 .ולדוקטורנטים סגל מן החוץל סביבת עבודה ראויהמלאכה, 

 עמידה בסעיף זה תישקל כתנאי להמשך הפעלת התכנית.
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 סגל: .ג

i.  לאדריכלות יהיה שותף פעיל בוועדות מוסדיות המוסד לוודא כי ראש בית הספר על
 ובתהליכי קבלת החלטות.

ii.  בבית הספר לאדריכלות חסרה עתודה של חברי סגל בכירים, לפיכך יש לבנות תכנית
 לגיוס סגל זוטר ופיתוח סגל בכיר שיעסוק בהוראה ובמחקר ברמה אקדמית גבוהה.

iii. הליכי גיוס.על המוסד לוודא כי הסגל מיודע בדבר התנאים לקידום ות 

iv.  סגל התכנית.ב לאוכלוסיות מגוונות הולם ייצוגלפעול למען על המוסד 

 :מגוון ומגדר .ד

i.  למגוון החברתי תכנית הלימודים  ולפעול להגברת ההתאמה שלעל המוסד לנסות . 

ii. רותי תמיכה העונים על צורכיהם של כלל אוכלוסיית יקיימים שהמוסד לוודא ש על
 הסטודנטים בפקולטה. 

 מומלץ לעודד ולאפשר שיח ושיתופי פעולה בין הסטודנטים לתארים מתקדמים.  .ה


